
 

Rada Miejska w Łomiankach 

BRM.0002.15.2023 

 

 

Protokół nr LXXXIV/2023 
Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach 

z dnia 28 września 2023 roku 

 
 
LXXXIV Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach rozpoczęła się dnia 28 września 2023 roku  
o godz. 16:00 w auli widowiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno-Sportowego  
w Łomiankach przy ul. Staszica 2. Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej  
w Łomiankach Maria Pszczółkowska.  
 
Ad 1 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria Pszczółkowska otworzyła LXXXIV Sesję 
Rady Miejskiej w Łomiankach.  
Powitała Radnych, Burmistrza, Zastępców Burmistrza, Skarbnik, Sekretarza Gminy, 
Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych i Instytucji Kultury, Przewodniczących Zarządów 
Osiedli i Sołtysów, Przewodnicząca Rady Młodzieżowej, Pracowników Urzędu, przedstawicieli 
prasy, Mieszkańców obecnych na sesji i przed monitorami komputerów oglądających sesję 
dzięki transmisji dostępnej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego.  
Poinformowała, że Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 marca 
1990 roku o samorządzie gminnym oraz zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 
gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  
i dźwięk. Dodała, że w związku z RODO udział w Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach wiąże się  
z przetwarzaniem danych osobowych w zakresie wizerunku lub głosu w przypadku wystąpień 
publicznych. 
Poinformowała, że do sytemu zalogowało się 16 Radnych i stwierdziła quorum niezbędne  
do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Przewodnicząca przypomniała, że porządek obrad sesji wraz z materiałami został przesłany 
Radnym pocztą elektroniczną w terminie regulaminowym. Informacja o sesji została 
opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 
w Łomiankach.  
 



Następnie Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska odczytała zaproponowany porządek: 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łomianki na lata 2023-2030. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki 

na rok 2023. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości obowiązujących  na terenie Gminy Łomianki. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego  

w Warszawie. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego dla 

Warszawy-Żoliborza w Warszawie, Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
najmu. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru zachodniej części sołectwa Łomianki Dolne – etap I. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru Kępy Kiełpińskiej. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru północnej części osiedla Łomianki Chopina i północnej części 
osiedla Łomianki Pawłowo część A. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi im. Lidii Markiewicz-
Ziental „Lidki” w gminie Łomianki. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Królowej Bony  
w gminie Łomianki. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy zaułkowi im. Wiktora 
Zatwarskiego w gminie Łomianki. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr  II/7/2018 Rady Miejskiej 
w Łomiankach z dnia 28 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia liczebności, składu 
osobowego oraz wyboru Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  
w Łomiankach. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Łomianki. 
16. Wolne wnioski i zapytania mieszkańców. 
17. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
18. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
19. Zamknięcie obrad sesji.  

 



Przewodniczący Komisji Statutowej Grzegorz Lenard zgłosił wniosek formalny o zdjęcie  
z porządku obrad punktu 15 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 
Gminy Łomianki. Radny poinformował, że podczas Komisji Statutowej radna Agnieszka Zdunek 
zgłosiła uwagi formalno-prawne do projektu statutu. Członkowie Komisji podczas posiedzenia 
uznali, że po opinii radcy prawnego uwagi te wprowadzi do projektu statutu lub odrzuci.  
W związku z powyższym w dniu dzisiejszym nie jest możliwe podjęcie niniejszej uchwały.  
Radca prawny Artur Olszewski poinformował, że projekt statutu konsultowany był  
z nadzorem prawnym. Uwagi nadzoru zostały wprowadzone do projektu statutu.   
Radny Marcin Etienne zadał pytanie, na które odpowiedzi udzielił radca prawny Artur 
Olszewski. Radny zgłosił wniosek o niezdejmowanie tego projektu z porządku obrad. 
Następnie głos w dyskusji zabrał Jerzy Serzysko. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie zdjęcia punktu 15  
z porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Łomianki - wniosek zgłoszony przez Przewodniczącego Komisji Statutowej Grzegorza Lenarda. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (12 głosów za; 
3 głosy przeciw; 2 głosy wstrzymujące się; 4 nieobecnych) wniosek formalny zgłoszony przez 
Przewodniczącego Komisji Statutowej Grzegorza Lenarda został przegłosowany. Punkt 15 
został zdjęty z porządku obrad. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska poinformowała, że protokół z LXXXIII sesji Rady 
Miejskiej w Łomiankach został podpisany. Radni nie wnieśli uwag do protokołu. Transkrypcja 
z ww. sesji stanowi załączniki do ww. protokołu.  
Godz. 16:16 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 1 porządku obrad. 
 
Ad 2 oraz ad 3. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Łomianki na lata 2023-2030 oraz rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Łomianki na rok 2023. 

Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2023-2030. 
O godzinie 16:20 na obrady przybył radny Mateusz Krogulec. 
Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Łomianki na rok 2023. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji 
dotyczącą projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Łomianki na lata 2023-2030 oraz pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały w sprawie 
zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2023. Przewodniczący Komisji 
poinformował, że podczas posiedzenia Komisji nie zostały zgłoszone żadne wnioski o zmianę 
w projektach uchwał.  



Radna Agnieszka Zdunek zgłosiła wniosek o zmianę projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2023-2030 w następującym 
zakresie: wykreślenie proponowanego nowego przedsięwzięcia 1.3.1.29 Najem terenu pod 
użytkowanie tablicy LED prezentującej dane o jakości powietrza (wydatki bieżące) z okresem 
realizacji 2023-2026. Ustalone nakłady finansowe w kwocie 9.360,00 zł, zaproponowała 
przenieść na inne przedsięwzięcie: 1.3.1.17 Równanie dróg gruntowych i tłuczniowych  
z doziarnianiem. Zawnioskowała o dokonanie odpowiednich zapisów we wszystkich punktach 
Wieloletniej Uchwały Budżetowej, których proponowana zmiana dotyczy oraz dostosowanie 
uchwały budżetowej do zaproponowanej zmiany. 
O godzinie 16:30 na obrady przybył radny Janusz Skonieczny. 
O godzinie 16:45 na obrady przybył radny Michał Naftyński. 
W dyskusji głos zabrali: radny Marcin Etienne, Burmistrz Łomianek Małgorzata Żebrowska-
Piotrak, Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski, Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska, radna Agnieszka Zdunek, 
radny Janusz Skonieczny, radny Jerzy Serzysko. 
Radna Agnieszka Zdunek zgłosiła wniosek o zamknięcie dyskusji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie wniosku 
zgłoszonego przez radną Agnieszkę Zdunek o zamknięcie dyskusji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (16 głosów za; 
3 głosy przeciw; 1 głos wstrzymujący się, 1 nieobecny) wniosek zgłoszony przez radną 
Agnieszkę Zdunek o zamknięcie dyskusji został przyjęty. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie wniosku 
zgłoszonego przez radną Agnieszkę Zdunek o zmianę projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2023-2030 w następującym 
zakresie: wykreślenie proponowanego nowego przedsięwzięcia 1.3.1.29 Najem terenu pod 
użytkowanie tablicy LED prezentującej dane o jakości powietrza (wydatki bieżące) z okresem 
realizacji 2023-2026. Ustalone nakłady finansowe w kwocie 9.360,00 zł przenieść na inne 
przedsięwzięcie: 1.3.1.17 Równanie dróg gruntowych i tłuczniowych z doziarnianiem. Wniosek 
o dokonanie odpowiednich zapisów we wszystkich punktach Wieloletniej Uchwały 
Budżetowej, których proponowana zmiana dotyczy oraz dostosowanie uchwały budżetowej 
do zaproponowanej zmiany. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (6 głosów za; 
13 głosów przeciw; 1 głos wstrzymujący się; 1 nieobecny) wniosek zgłoszony przez radną 
Agnieszkę Zdunek nie został przyjęty. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 
2023-2030. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (16 głosów za; 
2 głosy przeciw; 2 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny)  Rada podjęła uchwałę w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2023-2030. 



Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2023. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (18 głosów za; 
0 głosów przeciw; 2 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny) Rada podjęła uchwałę w sprawie 
zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2023. 
Godz. 17:00 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 2 oraz punkt 3 porządku obrad. 

Ad 4. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  
od nieruchomości obowiązujących  na terenie Gminy Łomianki. 
 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Małgorzata Kępa omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec poinformował, że Komisja nie zajęła 
stanowiska (1 głos za, 1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący się). Ponadto poinformował,  
że podczas posiedzenia Komisji, członkowie Komisji przegłosowali wniosek złożony przez 
radnego Marcina Etienne o zmianę proponowanej podwyżki z 15% do 5%  od budynków lub 
ich części związanej z prowadzeniem działalności gospodarczej dla powierzchni użytkowej  
do 1000 m2 włącznie.  
W dyskusji głos zabrali: radny Michał Naftyński, radny Janusz Skonieczny, radny Marcin 
Etienne. Do wypowiedzi i pytań ustosunkowała się Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat 
Lokalnych Małgorzata Kępa. Następnie w dyskusji udział wzięli: radny Michał Naftyński, 
Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska, Burmistrz Łomianek Małgorzata Żebrowska-Piotrak, radny 
Janusz Skonieczny, radny Marcin Etienne, radny Adam Salwowski, radna Agnieszka Zdunek, 
radny Jerzy Serzysko, radny Tomasz Henryk Dąbrowski, Przewodnicząca RM Maria 
Pszczółkowska, radny Grzegorz Bryk. 
Radny Marcin Etienne odczytał wniosek o zmianę proponowanej podwyżki z 15% do 5%   
od budynków lub ich części związanej z prowadzeniem działalności gospodarczej dla 
powierzchni użytkowej do 1000 m2 włącznie. 
Radca prawny Artur Olszewski  zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały są podane stawki 
kwotowe, z związku z tym powinna być wskazana kwota, która ma być przedmiotem 
głosowania. 
Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska wskazała, że stawka po przeliczeniu na podstawie wniosku 
radnego Marcina Etienne od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie 
działalności gospodarczej pkt a) dla powierzchni użytkowej do 1000 m2 włącznie wynosić 
będzie 23,14 zł od metra kwadratowego.  
Pytania zadał radny Marcin Etienne, na które odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Hanna 
Dąbrowska. 
Radca prawny Artur Olszewski poinformował, że zmieniony zostanie paragraf 1 punkt 2 
podpunkt 2 litera a poprzez przyjęcie stawki podatku w wysokości 23,14 zł od 1 m2. 



Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie zmiany paragrafu 
1 punktu 2 podpunktu 2 litera a poprzez przyjęcie stawki podatku w wysokości 23,14 zł od 1 
m2-wniosek zgłoszony przez radnego Marcina Etienne. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (13 głosów za; 
2 głosy przeciw; 5 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny)  Rada przyjęła wniosek o zmianę 
paragrafu 1 punktu 2 podpunktu 2 litera a poprzez przyjęcie stawki podatku w wysokości 23,14 
zł od 1 m2. 

Skarbnik Gminy Łomianki Hanna Dąbrowska odczytała projekt uchwały z przyjętą zmianą. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących  na terenie Gminy Łomianki ze zmianą. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (5 głosów za; 
13 głosów przeciw; 2 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny)  Rada nie podjęła uchwały  
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących  na terenie 
Gminy Łomianki. 
Godz. 18:44 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 4 porządku obrad. 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska ogłosiła 10-minutową przerwę. 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła quorum oraz wznowiła obrady po 

przerwie. 

Ad 5. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego  
w Warszawie. 
 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska poinformowała, że Prezes Sądu Okręgowego  
w Warszawie pismem z dnia 26 maja 2023 roku zwrócił się z prośbą do Rady Miejskiej  
w Łomiankach o dokonanie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Warszawie w liczbie 4 
osób. Zgłosiły się 2 kandydatki: Hanna Wieczorek,  Agnieszka Grażyna Karpińska. Uchwałą Nr 
LXXXII/575/2023 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 3 sierpnia 2023 roku został powołany 
zespół opiniujący zgłoszonych kandydatów na ławników. Zadaniem zespołu było 
przygotowanie przed przystąpieniem do wyborów ławników do sądów powszechnych, opinii 
o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów 
określonych w ustawie Prawo o ustroju sądów powszechnych.  
Przewodnicząca zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników Agnieszka 
Gawron-Smater poinformowała, że zespół jednogłośnie pozytywnie zaopiniował 
kandydatury. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska poinformowała, że wybory ławników są tajne,  
odbywają się przy pomocy kart do głosowania. W tym celu należy powołać Komisję 



Skrutacyjną. Zaproponowała na członków Komisji:  radnego Macieja Wroniewskiego, radnego 
Tomasza Dąbrowskiego oraz radnego Grzegorza Lenarda. Kandydaci wyrazili zgodę na 
kandydowanie w Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie składu Komisji 
Skrutacyjnej: Tomasz Dąbrowski, Grzegorz Lenard, Maciej Wroniewski. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (18 głosów za;  
0 głosów przeciw; 1 głos wstrzymujący się; 1 brak głosu; 1 nieobecny)  Rada przegłosowała 
skład Komisji Skrutacyjnej: Tomasz Dąbrowski, Grzegorz Lenard, Maciej Wroniewski. 
Następnie Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się: 

1. Tomasz Dąbrowski-Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, 
2. Grzegorz Lenard-Członek Komisji Skrutacyjnej, 
3. Maciej Wroniewski-Członek Komisji Skrutacyjnej 

oraz przedstawiła radnym zasady głosowania. Następnie członek Komisji Grzegorz Lenard 
zaprezentował pustą urnę, a członek Komisji Maciej Wroniewski rozdał radnym karty do 
głosowania. 
Następnie radni wyczytywani kolejno przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej wrzucali 
karty do urny. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tomasz Dąbrowski odczytał protokół z ustalenia 
wyników głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych sporządzony na sesji  
w dniu 28 września 2023 roku na kadencję 2024-2027, który stanowi załącznik Nr 1 do Uchwały 
Nr LXXXIV/590/2023 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 28 września 2023 roku w sprawie 
wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Warszawie.  
Ławnikami do Sądu Okręgowego w Warszawie wybrane zostały: Hanna Wieczorek, Agnieszka 
Grażyna Karpińska.  
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska odczytała uchwałę w sprawie wyboru ławników do 
Sądu Okręgowego w Warszawie. 
Godz. 19:19 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 5 porządku obrad. 

 
Ad 6. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego dla 
Warszawy-Żoliborza w Warszawie, Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych. 
 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska poinformowała, że Prezes Sądu Okręgowego  
w Warszawie pismem z dnia 26 maja 2023 roku zwrócił się z prośbą do Rady Miejskiej  
w Łomiankach o dokonanie wyboru ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza  
w Warszawie, Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych w liczbie 3 osób. Zgłosiły się  
2 kandydatki: Danuta Zofia Żelechowska, Alicja Siemianowska-Woźniak.  



Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zaproponowała na członków Komisji: radnego 
Macieja Wroniewskiego, radnego Tomasza Dąbrowskiego oraz radnego Grzegorza Lenarda. 
Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie w Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie składu Komisji 
Skrutacyjnej: Tomasz Dąbrowski, Grzegorz Lenard, Maciej Wroniewski. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za;  
0 głosów przeciw; 1 głos wstrzymujący się; 1 nieobecny)  Rada przegłosowała skład Komisji 
Skrutacyjnej: Tomasz Dąbrowski, Grzegorz Lenard, Maciej Wroniewski. 
Radca prawny Artur Olszewski zgłosił poprawkę do projektu uchwały w paragrafie 3 należy 
uwzględnić, że listy wybranych ławników wraz z dokumentami dotyczącymi tych osób wysłane 
zostaną do Prezesa Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie. 
Członek Komisji Maciej Wroniewski zaprezentował pustą urnę, a członek Komisji Grzegorz 
Lenard rozdał radnym karty do głosowania. Następnie radni wyczytywani kolejno przez 
Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej wrzucali karty do urny. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tomasz Dąbrowski odczytał z ustalenia wyników 
głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych sporządzony na sesji w dniu 28 
września 2023 roku na kadencję 2024-2027, który stanowi załącznik Nr 1 do Uchwały Nr 
LXXXIV/591/2023 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 28 września 2023 roku w sprawie 
wyboru ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie, Wydział Pracy 
i Ubezpieczeń Społecznych. 
Ławnikami do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie, Wydział Pracy  
i Ubezpieczeń Społecznych wybrane zostały: Danuta Zofia Żelechowska, Alicja Siemianowska-
Woźniak.  
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska odczytała uchwałę w sprawie wyboru ławników do 
Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie, Wydział Pracy i Ubezpieczeń 
Społecznych ze zmianą. 
Godz. 19:32 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 6 porządku obrad. 

Ad 7. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 
 
Dyrektor Integracyjnego Centrum Dydaktyczno Sportowego Ewelina Kordek omówiła 
projekt uchwały. 
Wiceprzewodniczący Komisji Technicznej Tomasz Dąbrowski przedstawił pozytywną opinię 
Komisji Technicznej. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  



z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (20 głosów za; 
0 przeciw; 0 wstrzymujących się; 1 nieobecny)  Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem 
jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy najmu. 
Godz. 19.36 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 7 porządku obrad. 

Ad 8.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru zachodniej części sołectwa Łomianki Dolne – etap I. 
 
Pracownik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Karolina Ciulkin omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru zachodniej części sołectwa Łomianki Dolne – etap I. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (15 głosów za; 
2 głosy przeciw; 3 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny)  Rada podjęła uchwałę w sprawie 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru zachodniej części 
sołectwa Łomianki Dolne – etap I. 
Godz. 19:39 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 8 porządku obrad. 

Ad 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru Kępy Kiełpińskiej. 
 
Pracownik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Karolina Ciulkin omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego poinformowała, że 
członkowie Komisji jednogłośnie zagłosowali za nieuwzględnieniem uwagi nr 1 z załącznika nr 
1 do projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru Kępy Kiełpińskiej . 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie nieuwzględnienia 
uwagi nr 1 z załącznika nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru Kępy Kiełpińskiej. 



Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (12 głosów za; 
6 głosów przeciw; 2 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny)  Rada nie uwzględniła uwagi nr 1  
z załącznika nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru Kępy Kiełpińskiej 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru Kępy Kiełpińskiej. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (15 głosów za; 
4 głosy przeciw; 1 głos wstrzymujący się, 1 nieobecny)  Rada podjęła uchwałę w sprawie 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Kępy Kiełpińskiej. 
Godz. 19:43 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 9 porządku obrad. 

Ad 10. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru północnej części osiedla Łomianki Chopina i północnej części osiedla 
Łomianki Pawłowo część A. 
 
Pracownik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Karolina Ciulkin omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru północnej części osiedla Łomianki Chopina i północnej części osiedla Łomianki 
Pawłowo część A. 
Przewodnicząca  RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (15 głosów 
za; 1 głos przeciw;  4 głosy wstrzymujące się; 1 nieobecny)  Rada podjęła uchwałę sprawie 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru północnej części 
osiedla Łomianki Chopina i północnej części osiedla Łomianki Pawłowo część A. 
Godz. 19:48 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 10 porządku obrad. 

Ad 11. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi im. Lidii Markiewicz-
Ziental „Lidki” w gminie Łomianki. 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko dodał, że nie jest to ulica, a miejsce, 
skwerek przy Lidlu.  



Wiceprzewodniczący Komisji Technicznej Tomasz Dąbrowski przedstawił pozytywną opinię 
Komisji Technicznej. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi im. Lidii Markiewicz-Ziental „Lidki”  
w gminie Łomianki. 
Przewodnicząca  RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (20 głosów 
za; 0 głosów przeciw;  0 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny)  Rada podjęła uchwałę 
sprawie nadania nazwy skwerowi im. Lidii Markiewicz-Ziental „Lidki” w gminie Łomianki. 
Godz. 19:53 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 11 porządku obrad. 

Ad 12. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Królowej Bony w gminie 
Łomianki. 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 
Wiceprzewodniczący Komisji Technicznej Tomasz Dąbrowski przedstawił pozytywną opinię 
Komisji Technicznej. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Królowej Bony w gminie Łomianki. 
Przewodnicząca  RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (20 głosów 
za; 0 głosów przeciw;  0 głosów wstrzymujących się; 1 nieobecny)  Rada podjęła uchwałę  
w sprawie nadania nazwy ulicy Królowej Bony w gminie Łomianki. 
Godz. 19:57 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 12 porządku obrad. 

Ad 13. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy zaułkowi im. Wiktora Zatwarskiego 
w gminie Łomianki. 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 
Wiceprzewodniczący Komisji Technicznej Tomasz Dąbrowski przedstawił pozytywną opinię 
Komisji Technicznej. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie nadania nazwy zaułkowi im. Wiktora Zatwarskiego w gminie 
Łomianki. 
Przewodnicząca  RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów 
za; 0 głosów przeciw;  0 głosów wstrzymujących się; 1 brak głosu; 1 nieobecny)  Rada podjęła 
uchwałę w sprawie nadania nazwy zaułkowi im. Wiktora Zatwarskiego w gminie Łomianki. 



Godz. 20:01 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 13 porządku obrad. 

Ad 14. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr  II/7/2018 Rady Miejskiej  
w Łomiankach z dnia 28 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia liczebności, składu 
osobowego oraz wyboru Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  
w Łomiankach. 
 
Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska, radny Marcin Etienne, 
radny Janusz Skonieczny, radny Adam Salwowski. 
 Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/7/2018 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 
28 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia liczebności, składu osobowego oraz wyboru 
Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Łomiankach. 
Radny Adam Salwowski wyłączył się z głosowania. 
Przewodnicząca  RM Maria Pszczółkowska stwierdziła, że w wyniku głosowania (18 głosów 
za; 1 głos przeciw;  0 głosów wstrzymujących się; 1 brak głosu; 1 nieobecny)  Rada podjęła 
uchwałę sprawie zmiany Uchwały Nr  II/7/2018 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 28 
listopada 2018 roku w sprawie ustalenia liczebności, składu osobowego oraz wyboru 
Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Łomiankach. 
Godz. 20:10 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 14 porządku obrad. 

Ad 15. 
Wolne wnioski i zapytania mieszkańców. 
 
Mieszkanka Magdalena Kirzyńska zwróciła się do radnych z prośbą o wzięcie pod rozwagę 
projektu uchwały o utworzeniu rachunków dochodowych własnych w jednostkach 
budżetowych, jakimi są szkoły w gminie. Mieszkanka ponadto poruszyła problem dowozu 
dzieci ze Szkoły Podstawowej Nr 2 w Dąbrowie na zawody poza gminę Łomianki. 
Sołtys Sołectwa Sadowa Alicja Siemianowska-Woźniak podziękowała radnym za oddane na 
nią głosy w wyborach ławników. 
Godz. 20:16 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 15 porządku obrad. 

Ad 16. 
Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
 
Radny Janusz Skonieczny oraz Michał Naftyński odnieśli się do wypowiedzi mieszkanki Pani 
Magdaleny. Do wypowiedzi ustosunkowała się Burmistrz Małgorzata Żebrowska-Piotrak. 



Radny Tomasz Dąbrowski zadał pytanie dot. Komunikacji Miejskiej w Łomiankach. Burmistrz 
zwróciła się z prośbą do radnego o złożenie tego zapytania na piśmie. Wtedy zostanie 
udzielona odpowiedź również na piśmie. 
Radny Michał Naftyński odniósł się do wypowiedzi Burmistrz. 
Radny Janusz Skonieczny wypowiedział się na temat komunikacji Dyrektorów Szkół z ICDSem. 
Radny Adam Salwowski poparł wypowiedź radnego Janusza Skoniecznego i Michała 
Naftyńskiego. Ponadto wypowiedział się na temat dowozu dzieci na basen. Poruszył temat 
dziur w drodze od ul. Wiklinowej do granicy z Gminą Czosnów oraz temat procesu sądowego. 
Radny Jerzy Serzysko wypowiedział się na temat wniosków o przedłużenie najmu do 
zaopiniowania przez Komisję Techniczną. Poinformował, że z ICDS takie wnioski trafiają do 
Komisji, a z placówek oświatowych nie. 
Radny Marcin Etienne wypowiedział się na temat Komunikacji Miejskiej w Łomiankach. Do 
wypowiedzi odniósł się radny Michał Naftyński.  
Burmistrz Łomianek Małgorzata Żebrowska-Piotrak zwróciła się do mieszkanki Pani 
Magdaleny z prośbą o skontaktowanie się z Wydziałem Oświaty. Ponadto odniosła się do 
wypowiedzi radnego Adama Salwowskiego. 
Następnie głos w dyskusji zabrali: radny Janusz Skonieczny, radny Michał Naftyński, radny 
Adam Salwowski. 
Radny Jerzy Serzysko zapytał kiedy będzie zamontowany rzutnik dla radnych. Przewodnicząca 
RM odpowiedziała, że radni mają podgląd w tablecie. 

Godz. 20:47 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 16 porządku obrad. 

Ad 17. 
Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska poinformowała, że sprawozdanie z działalności 
Przewodniczącej w okresie między sesjami zostało przesłane radnym na skrzynki e-mailowe. 
Przypomniała radnym o dyżurach radnych oraz o wcześniejszym zgłaszaniu swojej 
nieobecności na dyżurze do Biura Rady. Poinformowała, że do Przewodniczącej wpłynęło 
pismo z Klubu „Halo Łomianki” z informacją, że do klubu dołączył radny Jerzy Serzysko. 
Aktualny skład klubu to: Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Grzegorz Lenard, Jerzy 
Serzysko.  

Godz. 20:49 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zamknęła punkt 17 porządku obrad. 

 

 

 



Ad 18. 

Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska o godzinie 20:49 zamknęła obrady LXXXIV sesji 
Rady Miejskiej w Łomiankach i poinformowała, że kolejna sesja zaplanowana jest  
na dzień 26 października 2023 r. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1.Lista obecności. 

2. Transkrypcja. 

Przygotował(a): Justyna Mrowca 

 
Stenogramy i protokoły z sesji Rady Miejskiej w Łomiankach oraz uchwały, wyniki imiennego głosowania, stanowiska i aktualne składy komisji Rady Miejskiej dostępne są w serwisie internetowym Urzędu Miejskiego 

www.lomianki.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej www.bip.lomianki.ploraz w Biurze Rady Miejskiej (ul. Warszawska 115, tel. 22 768 63 41) 
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